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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 252 stillet af Folketin-
gets Miljø- og Planlægningsudvalg. 
 
 
Spørgsmål 252     
Hvad vil ministeren gøre for hurtigt at forbedre det danske grundlag for in-
terkalibreringen af de manglende kvalitetselementer, især hvad angår vand-
løb og søer?” 
 
Svar 
I Danmark har vi en lang tradition for overvågning af vandmiljøet, der bl.a. 
gennemføres i det nationale overvågningsprogram NOVANA. Det betyder, 
at vi i Danmark har betydelige mængder kvalitetssikrede data til belysningen 
af miljøtilstanden i forskellige vandområder. Den fremtidige danske over-
vågning af vandområderne vil blive tilpasset til vandrammedirektivets krav, 
herunder indarbejdning af de bedømmelsesmetoder, der er udviklet i forbin-
delse med interkalibreringen.  
 
Jeg forventer, at tilpasningen vil blive påbegyndt fra 1. januar 2007 med 
henblik på at overvågningen så hurtigt som muligt kommer til at følge vand-
rammedirektivets bestemmelser. 
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